

CEA LETI



Commissariat à l'énergie atomique et
aux énergies alternatives

17, rue des Martyrs
38054 GRENOBLE CEDEX 9

France

Telephone: +33 (0)4 38 78 44 00

Fax:

Site: <https://www.leti-cea.fr/cea-tech/leti>

Category: Research and training centre
Activities: Search
Markets: Energy
Region: Auvergne-rhône-alpes
Participant since: 2008

Recherche et Formation

"A propos du CEA-Leti... Pionnier dans les domaines des micro et nano-technologies, le Leti développe des solutions applicatives innovantes pour les domaines des énergies propres et sûres, de la santé et du bien-être, du transport durable et des technologies de l'information. S'appuyant sur des infrastructures préindustrielles, ses équipes multidisciplinaires proposent leur expertise à travers des applications variées, des capteurs au calcul intensif, en passant par le traitement des données. Basé à Grenoble et est membre du réseau des Instituts Carnot. CEA Tech est un acteur clé de la R&D, de l'innovation dans les domaines de la défense et de la sécurité, de l'énergie nucléaire, de la recherche technologique pour l'industrie et de la recherche fondamentale. "

"About Leti... Leti, a technology research institute at CEA Tech, is a global leader in miniaturization technologies enabling smart, energy-efficient and secure solutions for industry. Founded in 1967, Leti pioneers micro- & nanotechnologies, tailoring differentiating applicative solutions for global companies, SMEs and startups. Leti tackles critical challenges in healthcare, energy and digital migration. From sensors to data processing and computing solutions, Leti's multidisciplinary teams deliver solid expertise, leveraging world-class pre-industrialization facilities. The institute is based in Grenoble and is a member of the Carnot Institutes network. CEA Tech is a key player in innovative R&D, defense & security, nuclear energy, technological research for industry and fundamental science. "